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1. Aprovar l’acta del 29/06/2023

S’aprova l’acta del Consell Escolar celebrat el 29 de juny de 2023

2. Inici de curs

● Es valora positivament l’inici de curs.
● Es comenta que cal millorar l’organització de l'entrada a l’escola el primer dia de

curs el curs vinent.
● No es valora positivament començar el curs tant d’hora, ja que no es té un mínim

de temps per organitzar de manera correcta l’inici de curs, la neteja dels espais i
l’acollida als mestres que arriben per primera vegada a l’escola.

● S’aprova tornar a fer un contracte de cessió d’espai al circ Quina Gràcia.

3. Dades de matrícula
En aquests moments tenim matriculats a l'escola 215 alumnes.
Hi ha hagut ampliació de ràtio a P6, P2 i I4.
Hi ha 4 vacants que es poden omplir al llarg del curs.

4. Informació professorat nouvingut
Hi ha cinc mestres nous que s’han incorporat a l’escola.
Comptem a una nova referent de l’EAP i cada quinze dies els dimecres ve una mestra
d’audició i llenguatge per fer suport de llengua oral a infantil.



5. Ajuts colònies 5è i 6è
Es proposa a les famílies fer campanya econòmica, com el curs passat, per ajudar
aconseguir rebaixar la quota de les colònies de 5è i 6è. S’ha demanat picnic el primer dia
per reduir una mica més el preu.

Es valorarà a l’assemblea d’AFA si es fan accions com la venda de loteria per recollir
diners per a tota l’escola.

S’aprova l’acceptació del donatiu de 1400 euros aquest any 2023 amb la finalitat de becar
les colònies a infants amb necessitats econòmiques que no reben ajuda de
l'administració.
Es mirarà pel curs 23/24 el que suposa aquest donatiu a nivell de burocràcia i si en
comptes d’acceptar el donatiu, l’AFA paga alguna factura. Es valora que si es paga una
factura, el donatiu que és del fons de solidaritat i que es destina a beques, no quedaria
prou clar ni justificat i podria quedar difuminat l’objectiu del donatiu que és utilitzar els
diners per becar criatures amb dificultats econòmiques.

6. Aprovar sortides curs 23/24
S’aproven totes les sortides programades pel curs 23/24 a data 2/10/2023

6.1. Procediment d’aprovació de sortides noves al llarg del curs.
Per tal d'aprovar les sortides que es van afegint al llarg del curs s’aprova el següent
procediment:

- Cada mes quan s’envia el full de sortides a les famílies s’enviarà també a la
Comissió Permanent i per mail s’aprovarà per si s’ha afegit alguna nova que no
hagi estat aprovada al Pla Anual.

- En el cas que hi hagin sortides imprevistes a mig mes que es realitzin fora del
recinte escolar i que impliqui l’ús d’un transport s’enviarà per mail a la Comissió
Permanent per aprovar-la.

7. Aprovar el voluntariat de mestres jubilades.
S’acorda que mestres jubilades puguin venir a fer activitats de voluntariat a l’escola. Amb
aquest acord i a través de la signatura de la seva col·laboració que es fa arribar al
Consorci d’educació queden cobertes a nivell d’assegurança.

Es comenta que les famílies associades a l’AFA que venen a l’escola a fer alguna activitat
estan cobertes per l’assegurança de l’AFA.

8. Renovació del Pla Català de l’Esport
S’aprova la renovació del Pla Català de l’Esport pel curs 23/24.

9. Informació convocatòria d’eleccions al Consell Escolar
Les places de les baixes de mestres i del sector PAS es cobriran a les properes eleccions
al Consell Escolar, ja que no hi ha suplents per cobrir-les.
A les properes eleccions les persones que continuen en el Consell escolar dos cursos
més i deixen el càrrec són:



Del sector famílies:
Continuaran: E.L, I.M i C.C
Deixaran el càrrec: A.S, L.G i R.A
L’AFA informa de la seva representant.

Del sector mestres:
Continuaran: C.S, N.H i J.S
Deixaran el càrrec: M.S, A.E i C.N

Qualsevol membre sortint es pot tornar a presentar i pot ser escollit novament com a
membre del Consell Escolar.

Informació eleccions:
- Inici del procés: a partir del 30 d’octubre de 2023.
- Consulta del Cens electoral
- Presentació de candidatures
- Constitució de les meses electorals:abans del dia 13 de novembre de 2023
- Votacions: entre els dies 20 i 24 de novembre de 2023, ambdós inclosos.
- Constitució del consell escolar i presa de possessió dels seus membres: no

més tard del dia 19 de desembre de 2023.

10. Presentació i aprovació de la memòria curs 22/23
S’acorda celebrar un pròxim Consell Escolar el dia 16 amb un únic punt en l’ordre del dia
que serà comentar i aprovar la memòria anual del curs 2022/2023.

11. Torn obert de paraules

- Es proposa la necessitat de fer xerrades i formacions al claustre i les famílies en
primer lloc i a les criatures sobre sexualitat. Arrel del programa “generació porno”
han sorgit molts neguits i es mirarà de buscar en primer lloc recursos públics per fer
xerrades a les criatures contactant amb les infermeres del CAP.
Es comenta una carta que l’escola Estel ha fet arribar a les seves famílies. Es farà
una valoració per veure com tractar el tema a l’escola.

- Una família de l’escola fa la proposta de posar música a les entrades de l’escola.
Es comenta que s’ha de mirar que aquesta música sigui compatible amb el veïnat,
veure si es poden desconnectar els altaveus i si ens aporta calma i qui i com es fa
la gestió de les músiques. Es comentarà al claustre de mestres per fer-ne una
valoració, ja que es feia i es va deixar de fer.

- Es pregunta sobre les obres de l'entrada a l’escola i s’informa que s’ha escrit
conjuntament amb l’AFA al Districte per demanar una reunió per tal que ens
presentin el projecte definitiu, ja que encara no el coneixem i que ens comentin el
pla d’obres, terminis, afectacions…, per preveure espais alternatius per fer patis,
saber si les obres afectaran les entrades i sortides, entre altres. S’està a l’espera
de la resposta a la proposta de reunió.

Sense més temes a tractar es dona per finalitzat el Consell Escolar.


